

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S20/21-010

獎學金及助學金計劃

敬啓者：本校每年均預留不少於百分之十的學費收入，設立「陳樹渠獎學金」以獎勵學生；又設立「陳樹渠助學金」(學費減免)，以資助有需要的學生減免學費及參與課外活動。詳情如下：

「陳樹渠獎學金」

中二至中五級(每班一名)，學生於下學期平均分與上學期平均分比較，進步最大者將獲頒獎學金 HK\$500。(頒獎禮日期於稍後公佈)

「陳樹渠助學金(學費減免)」

助學金供家庭經濟困難的學生申請。學校會參考「學生資助事務處」的評估方法(包括家庭入息限額等)，以決定資助資格及幅度(「1/5 減免」至「全免」)；特殊情況，則酌情處理。

學費減免申請手續


學生可到校務處索取申請表格，填妥後連同以下文件交回校務處：

- 1) 「學生資助事務處」發出之資格證明書副本；或
- 2) 綜合社會保障援助受助人醫療費用豁免證明書副本；或
- 3) 家庭每月平均收支細明表。

學校將個別通知學生申請結果及資助詳情。

此致
貴家長




校長 招祥麒博士

2020年9月1日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S20/21-010

1 September 2020

To: All Parents

Scholarships and Grants Scheme

Every year, our school allocates a minimum of 10% of the tuition fee to the 'Chan Shu Kui Scholarships' to award students. The Chan Shu Kui Grants (Tuition Fee Remission) Scheme is also established to subsidise the tuition fees and extra-curricular activities of financially disadvantaged students. Details are as follows:

Chan Shu Kui Scholarships

One student from each class from F.2 to F.5 who shows the greatest improvement in average score will be awarded a scholarship of HK\$500. (The date of the award ceremony will be announced later.)

Chan Shu Kui Grants (Tuition Fee Remission)

Grants are established for students from families with financial difficulties. With reference to the evaluation mechanism of the Student Financial Assistance Agency, the School will assess the eligibility of applicants and the level of assistance they should receive (from '1/5 Remission' to 'Full Remission'). Our school may exercise discretion in special circumstances.

Application Procedures for Tuition Fee Remission

Students can obtain application forms from the school office. Completed forms should be submitted to the school office together with the following documents:

- 1) Copies of documents showing eligibility for financial assistance issued by the Student Financial Assistance Agency; OR
- 2) Copies of certificate of Comprehensive Social Security Assistance recipients (for Medical Waivers); OR
- 3) A list of household monthly income and expenditure

The School will inform students of the application results and details individually.

Thank you very much for your attention.



A handwritten signature in black ink, which appears to read 'Chiu Cheung Ki', is written over a horizontal line.

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal